

# RELIABILITY OF A GROUP FLEXIBILITY OF A SME



## The group

QC-Developpement is a holding company incorporated in France (Angers) in 2007.

QC-Developpement fully owns QUASAR CONCEPT, INCATRONIC and VIGITECHNICS.

By combining their specialist expertise, QUASAR CONCEPT, INCATRONIC and VIGITECHNICS operate in various sectors such as Automative, Aeronautics, Defence, Energy, Electronics, Pharma, Healthcare, at international level. The Group companies offer premium products and services.

## Core activities

Engineering office.

Engineering of laboratory test benches, Engineering of production test benches, Electronic study, Mechanical design, Software development.

Manufacturing of equipment & prototypes, small and medium runs.

Industrialisation and manufacture of products featuring electronics, Assembly and integration of specific equipment and tools, Wired cabling, On-site installation and technical support, Specific maintenance services.

International marketing of products and services.

## Workforce

QC-Developpement has 30 employees including R&D engineers, electronic engineers, mechanical engineers, computer programmers, high qualified cabling technicians and a specialised sales force.



## Industrial partnerships

QC-Developpement subcontracts when necessary. It works and cooperates closely with first class companies specializing in particular fields such as plastic industry, metal industry, glass industry, industrial design...

## Revenues

The Group companies generate annual revenues between 3 and 5 million Euro. The group continues to focus on expanding.

## Quality , Health and Safety policies

QC Developpement Group has its own Quality Management System which is regularly assessed by leading global companies it works for. QC Developpement Group's Quality Policy is to earn customer loyalty by providing products and services of the highest quality and greatest value while protecting the environment.

QC Developpement Group also adopts a strict policy with regard to Health and Safety. We invested in measure and control instruments and systematically ask for notified bodies prior to releasing the use of our machinery/products.

## They trust us

CGG GROUPE, VALEO, JTEKT/HPI, PSA, INTEVA, ACS, BOSCH, TI AUTOMOTIVE FUEL SYSTEMS, CLAAS TRACTOR, MAGNETI MARELLI, MICHELIN, SNCF, FAIVELEY, MOTOROLA, ROCKWELL, SAFRAN, THALES AVIONICS, THALES MICROELECTRONIQUE, ZODIAC, AERAZUR, PRECILEC, SICMA AERO SEAT, CROUZET, DGA, NEXTER, CELM, DCNS, THALES UNDERWATER SYSTEMS, ENAG, IFREMER, THALES COMMUNICATION, DELTA DORE, INSTITUT PASTEUR, SKF, OTIS, THYSSENKRUPP, BA SYSTEMES, PSA, PCM POMPES, SALMSON, ARDAGH, LABORATOIRE CENTRAL DES PONTS ET CHAUSSEES, SAUNIER DUVAL, SCHNEIDER ELECTRIC, SOCOMEC, SORHODEL, CROUZET, APC MGE, MERLIN GERIN, VEOLIA ENVIRONNEMENT just to name a few.



————— 1.000 m<sup>2</sup> production site  
————— 2.000 m<sup>2</sup> land reserve

# LA FIABILITÉ D'UN GROUPE LA SOUPLESSE D'UNE PME



## Le groupe

Le groupe QC-Development est une société holding créée en 2007 et basée en France (Angers). QC-Development détient les sociétés QUASAR CONCEPT, INCATRONIC et VIGITECHNIQUES. En combinant leur expertise technique, QUASAR CONCEPT, INCATRONIC et VIGITECHNIQUES œuvrent dans des secteurs variés tels que l'automobile, l'aéronautique, la défense, l'énergie, l'électronique, la pharmacie et la santé au niveau international. Les sociétés du groupe offrent des produits et des services de très haute qualité.

## Activités

Bureau d'études.

Ingénierie des bancs d'essai du laboratoire, Ingénierie des bancs de test de production, Étude électronique, Conception mécanique, Développement logiciel.

Fabrication d'équipements et prototypes, petites et moyennes séries.

Industrialisation et réalisation de produits intégrant de l'électronique, Montage et intégration d'équipements et d'outillages spécifiques, Câblage filaire, Installation et assistance technique sur site, Prestations de maintenance spécifiques.

Commercialisation à l'international de produits et services.

## Effectif

QC-Development emploie 30 salariés dont des ingénieurs R&D, ingénieurs en électronique, ingénieurs en mécanique, programmeurs informatique, techniciens câbleurs hautement qualifiés et une force de vente spécialisée.



## Partenariats industriels

QC-Development coopère également avec des sociétés de premier plan. Ses partenaires sont spécialisés notamment dans la plasturgie, la métallurgie, l'industrie verrière, le design industriel...

## Revenus

Les sociétés réalisent un chiffre d'affaire de 3 à 5 millions d'euros. Le groupe poursuit son expansion.

## Politiques Qualité, Santé & Sécurité

Le groupe QC Development a son propre système qualité qui fait l'objet d'évaluations régulières par les grands groupes mondiaux pour lesquels il travaille. La politique qualité de QC Development vise à procurer des produits et services de très haute qualité tout en veillant au respect de l'environnement.

Le groupe QC Development observe une politique très stricte en matière de santé et de sécurité. Nous investissons dans du matériel de mesure et de contrôle et demandons systématiquement à des organismes certifiés de vérifier nos produits avant d'autoriser leur utilisation et/ou mise en marché.

————— 1.000 m<sup>2</sup> dédiés à la production  
————— 2.000 m<sup>2</sup> de réserve foncière

## Ils nous font confiance

CGG GROUPE, VALEO, JTEKT/HPI, PSA, INTEVA, ACS, BOSCH, TI AUTOMOTIVE FUEL SYSTEMS, CLAAS TRACTOR, MAGNETI MARELLI, MICHELIN, SNCF, FAIVELEY, MOTOROLA, ROCKWELL, SAFRAN, THALES AVIONICS, THALES MICROELECTRONIQUE, ZODIAC, AERAZUR, PRECILEC, SICMA AERO SEAT, CROUZET, DGA, NEXTER, CELM, DCNS, THALES UNDERWATER SYSTEMS, ENAG, IFREMER, THALES COMMUNICATION, DELTA DORE, INSTITUT PASTEUR, SKF, OTIS, THYSSENKRUPP, BA SYSTEMES, PSA, PCM POMPES, SALMSON, ARDAGH, LABORATOIRE CENTRAL DES PONTS ET CHAUSSEES, SAUNIER DUVAL, SCHNEIDER ELECTRIC, SOCOMEC, SORHODEL, CROUZET, APC MGE, MERLIN GERIN, VEOLIA ENVIRONNEMENT pour n'en citer que quelques uns.

